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Protokół z XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 19 października 2016 r. 
 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 15.45. W 

sesji udział wzięło 13 radnych, 8 pracowników urzędu gminy oraz 6 dyrektorów szkół z 

terenu gminy. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 w tym o 

wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2016 rok, 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Czarnowo – 

gmina Zławieś Wielka, 

4) w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej o 

charakterze motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych zamieszkałym 

w Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych 

sprawach, 

5) w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na wypowiedzenie 

warunków pracy i płacy radnemu. 

4. Informacja wójta o pracach między sesjami 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady, przywitał obecnych i stwierdził, że w chwili obecnej w sesji uczestniczy 12 

radnych co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał. Przypomniał, że do porządku 

obrad doszła jedna uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. Poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Protokół z XXIII sesji Rady Gminy 

był powszechnie dostępny i zapytał, kto z radnych ma do niego uwagi. Nikt z radnych nie 

miał pytań do protokołu. Po przeprowadzonym głosowaniu protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad. 2 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 w tym 

o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Poprosił o omówienie ww. tematu. (Na salę obrad wszedł radny Żelazek, od tej pory w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.) 

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Na podstawie przygotowanej prezentacji omówiła realizację zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2015/2016. – Prezentacja w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i powiedział, że Pani Inspektor bardzo szczegółowo omówiła temat. Były to 

informacje, które dają szeroki obraz naszej oświaty oraz wyników osiąganych przez uczniów. 

Otworzył dyskusję.  

Andrzej Pyzik – radny  

Zapytał dyrektorów szkół o dożywianie, czy mają jakieś uwagi w tej kwestii.  

Robert Swiontek Brzezinski – dyrektor ZS w Złejwsi Wielkiej 

Powiedział, że niestety ma uwagi. Już wcześniej zgłaszał je radnemu Fifielskiemu i 

pokazywał zdjęcia owoców, które były zgnite i spleśniałe. Zupa marchwiowa była bardzo 

rzadka, nawet sok z Marwitu jest od niej gęściejszy i pożywniejszy, a to była woda z 

odrobinką marchewki. W gulaszu można znaleźć jedynie kawałek mięsa, a surówka 

przywieziona dzisiaj zasmrodziła całą szkołę.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że jest to rodzaj apelu do osób nadzorujących dożywianie. Poprosił o zwrócenie 

uwagi na ten temat i zainterweniować w firmie świadczącej tę usługę.  

Robert Swiontek Brzezinski – dyrektor ZS w Złejwsi Wielkiej 

Dodał, że miał ostatnio kontrolę z sanepidu w szkole i Pani, która zobaczyła te posiłki kazała 

robić codzienne notatki i zdjęcia posiłków, dlatego od kilku dni taka dokumentacja 

prowadzona jest w szkole.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Wyjaśniła, że firma dostarczająca posiłki została wyłoniona w drodze przetargu i świadczy 

usługę dla wszystkich szkół w naszej gminie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, jak wygląda dożywianie w innych placówkach.  

Dyrektorzy wspólnie odpowiedzieli, że sytuacja jest taka sama i było to już niejednokrotnie 

zgłaszane. Niestety pracownicy firmy nie odbierają telefonów.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że w tej sytuacji to urząd gminy powinien zająć się tą sprawą. Zachęcił radnych do 

zadawania pytań w sprawie wyników egzaminów stwierdził, że wyniki są całkiem niezłe i 

chyba nie powinno być do tego zastrzeżeń. Musimy być zadowoleni z tego jaki mamy 

potencjał i co potrafimy na nim zbudować.  

Małgorzata Jaśkiewicz – dyrektor ZS w Rzeczkowie 
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Powiedziała, że jest wielu uczniów z potencjałem, ale niestety brakuje motywacji. 

Problemem, jest to, że najczęściej takiej motywacji dziecko nie otrzymuje ze strony domu to 

nauczycielowi trudno jest zmotywować ucznia. Dodatkowo szkoły ponadgimnazjalne nie 

stosują progów, wyjątkiem jest technikum elektroniczne w Bydgoszczy, które jest w 

czołówce Polski, a to bardzo utrudnia proces motywowania uczniów. W tym momencie 

odpada argument mówiący o tym, że jeżeli uczeń osiągnie lepsze wyniki dostanie się do 

lepszej szkoły średniej. Takie progi stosują tylko lepsze szkoły, a inne przyjmują wszystkich 

uczniów. Stwierdziła, że wyniki tegorocznych egzaminów nie są dla niej zaskoczeniem, 

ponieważ nie było ucznia, który miał czerwony pasek, a do szkół średnich przyjmuje się ze 

średnią 2,5. Bardzo trudno jest zmotywować ucznia, aby osiągał lepsze wyniki, ponieważ do 

jakiejś tam szkoły się dostanie. Dodatkowo to o czym mówiła, że jako dyrektora boli ją brak 

wsparcia ze strony domu. Uczniowie nie są motywowani i nie mają nastawienie na 

zdobywanie lepszych ocen. Pocieszeniem jest to, że dzieciaki w późniejszym czasie po tym 

co otrzymują w szkole, radzą sobie dobrze w dorosłym życiu i wielu naszych absolwentów 

kończy studia.  

Robert Swiontek Brzezinski – dyrektor ZS w Złejwsi Wielkiej 

Powiedział, że jeśli chodzi o motywowanie, to na początku kiedy wprowadzono sprawdziany 

i egzaminy to uczeń był uczony tego, że ma podejść do niego z rozwagą i nastawienie, a teraz 

w radiu i w telewizji wszyscy trąbią, że wystarczy, że uczeń zaznaczy odpowiedzi i już zdał. 

Dlatego uczeń myśli, że nie jest mu to do niczego potrzebne, bo i tak jakaś inna szkoła go 

przyjmie. Podkreślił, że motywacja jest najważniejsza, a niestety bardzo trudno o nią w 

dzisiejszych czasach.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że zderzamy się niejako z systemem i niektórym faktycznie wystarczy 

wykształcenie gimnazjalne i nie mają niestety problemu z tym, aby wypełniając dokumenty 

zaznaczyć w rubryce wykształcenie gimnazjalne. Niestety takie jest podejście młodzieży do 

życia. Kiedyś, częściej wybierano szkoły zawodowe po nich uczeń stwierdzał, że jest już na 

tyle dorosły, że chce skończyć technikum, czy liceum i było to dobre podejście. Teraz można 

dostać się do każdej szkoły, dlatego nie ma mobilizacji do nauki, a panujące stwierdzenie to 

takie, że do jakiejś tam szkoły się dostane, nie ważne jakie wyniki osiągnę. Jego zdaniem i 

uważa, że większości radnych, ponieważ nikt nie wnosi zastrzeżeń osiągnięte wyniki i tak są 

zadowalające i jest się czym poszczycić na podstawie przedstawionych wyników. 

Podziękował za sprawozdanie, a dyrektorom za obecność i  

Zarządził 5 minut przerwy.  

Wznowił obrady po przerwie.  

Ad. 3 Podjęcie uchwał.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o omówienie zmian we Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy oraz zmian w 

budżecie na 2016 r.   

Justyna Brzozowska – skarbnik 

Odczytała uzasadnienia do ww. uchwał.  

Rafał Żelazek – radny 
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Zapytał o punkt budowa dróg rowerowych na lata 2016 – 2020, czy już są konkretne drogi 

zaplanowane do modernizacji i jakie kryteria brane są pod uwagę do ich uwzględnienia.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że jest to porozumienie między gminą a powiatem toruńskim i jest to konkretna 

trasa, czyli Toruń – Górsk, jak również trasa Przysiek – Barbarka, która ma być realizowana 

wspólnie z Toruniem.  

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał, czy planowana jest budowa dróg rowerowych na terenie Złejwsi Wielkiej i Złejwsi 

Małej.   

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że gmina planuje budowę chodnika od HDK do GOKiS-u oraz chodnik pod 

górę do Rzęczkowa oraz takie same zadanie w innych miejscowościach.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że nikt z radnych nie ma więcej pytań i złożył wniosek o nieodczytywanie 

projektów uchwał w całości. W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został 

przyjęty jednogłośnie.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/149/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020 została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący zapytał, czy ma ktoś jeszcze pytania do zmian w budżecie. Nikt z radnych 

nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/150/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2016 rok została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że uchwała inicjować będzie prace nad zmianą faktycznie istniejącego planu, 

ponieważ w przypadku dwóch ulic w Czarnowie Owsianej i Kwiatowej Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad nie wyraża zgody na zjazdy poprzez istniejącą w 

obowiązującym planie miejscowym drogę.  Należy ją zlikwidować, a można to zrobić tylko 

zmiana planu miejscowego.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do omawianej uchwały. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/151/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Czarnowo – 

gmina Zławieś Wielka została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały w sprawie stypendiów.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. Oświaty 

Wyjaśniła, że celem podjęcia tej uchwały jest doprecyzowanie niektórych istniejących już 

zasad z poprzedniej uchwały oraz uszczegółowienie regulaminu przyznawania stypendiów, 

aby uchwała była jeszcze bardziej szczegółowa niż do tej pory. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy są pytania do omawianego projektu.   

Janusz Fifielski – radny 

Zapytał, czy konkursy, które nie mają szczebli będą punktowane.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. Oświaty 

Wyjaśniła, że będą punktowane, ale niżej.  

Janusz Fifielski – radny 

Stwierdził, że chodziło mu o to, aby takie konkursy były również brane pod uwagę.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. Oświaty 

Odpowiedziała, że będą to punkty o niższej wadze.  

Rafał Żelazek – radny 

Stwierdził, że może być sytuacja gdzie konkurs organizowany w szkole i kolejny etap gminny 

będzie miał wyższą wagę niż konkurs międzynarodowy, który nie był stopniowany. 

Powiedział, że trzeba uważać, aby nie było takiej sytuacji. Należałoby ominąć w ocenie 

stopniowość, a brać pod uwagę tylko konkretne osiągnięcia.  

Janusz Fifielski – radny 

Powiedział, że razem z radnym Żelazkiem byli można powiedzieć pomysłodawcami tego 

projektu uchwały, dlatego starają się znaleźć jak najlepsze rozwiązania. Stwierdził, że skoro 

jest rozbicie na stypendia sportowe, artystyczne i naukowe, a stypendysta sam zgłasza z 

jakiego stypendium chce korzystać to jeżeli ktoś zgłasza wniosek o stypendium sportowe 

dzięki temu podziałowi nie bierze się go pod uwagę przy stypendium np. artystycznym. 

Przeanalizował jeszcze raz tę sprawę i uważa, że podział na stypendia jest dobry i nie ma 

zagrożenia, że ktoś nie otrzyma stypendium, mimo, że zdobył nagrodę w konkursie między 

narodowym, który nie był stopniowany.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że uchwała była rekomendowana przez komisję oświaty, której członkowie na 

pewno mają większe doświadczenie niż wszyscy. Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakiś 

formalny wniosek w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosił się. Zamknął dyskusję i odczytał 

uchwałę.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/152/2016 w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej 

o charakterze motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych 

zamieszkałym w Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu 

postępowania w tych sprawach została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący powiedział, że kolejna uchwała dotyczy wypowiedzenia zmieniającego 

warunki pracy i płacy radnemu. W naszym przypadku uchwała dotyczy radnego Pyzika. 

Wyjaśnił, że pracodawca wysłał pismo do niego jako przewodniczącego Rady Gminy, dlatego 

przeprowadził z radnym długą rozmowę w tej sprawie. Razem z panem wójtem stwierdził, że 

podda pod obrady taki projekt uchwały jaki właśnie radni otrzymali wraz z załączonym 

uzasadnieniem. Zapytał, czy w związku z tym ktoś ma jeszcze pytania do tej uchwały.  

Czesława Walkowiak – radna 

Wyraziła swoje zdanie, że będzie głosowała za tym, aby radny nie został zwolniony z pracy, 

ponieważ jej sumienie nie pozwala inaczej i szkoda byłoby jej radnego jako człowieka. 

Zwróciła jednak uwagę na to, aby radny zwracał uwagę na innych ludzi i swoje wypowiedzi 

bo często są one niemiłe i krzywdzące tak jak to było w przypadku kiedy sołtysi przyszli na 

pierwszą sesję kilka lat temu, gdzie była uchwała o dietach sołeckich, dlatego poprosiła 

radnego o pokorę.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za wypowiedź, stwierdził, że na pewno są to cenne uwagi. Wzajemny szacunek 

nas wszystkich do siebie to najistotniejsza rzecz jaka powinna być między ludźmi. 

Dodatkowo powiedział, że nie chciał, aby Rada Gminy stała się narzędziem w rękach 

pracodawcy, bo jeżeli jest taki konflikt to nie jesteśmy tym gremium, aby o tym rozstrzygać.  

Andrzej Pyzik – radny 

Dopowiedział, że żaden z prezesów z nim osobiście nie porozmawiał wysłał tylko pismo do 

Rady Gminy. Do dnia dzisiejszego nikt go o niczym nie poinformował.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do omawianej uchwały. Nikt z radnych nie 

zgłosił się. Odczytał uchwałę.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/153/2016 w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na 

wypowiedzenie warunków pracy i płacy radnemu została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu uchwały.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa, budownictwa i gospodarki 

komunalnej 

Uchwała zostaje podjęta w celu wyeliminowania nieprawidłowości polegającej na nadaniu 

kategorii drogi gminnej drodze niebędącej własnością gminy Zławieś Wielka. Droga 

położona w Siemoniu, oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 222, jest własnością 

Skarbu Państwa. Jej użytkownikiem wieczystym są Polskie Koleje Państwowe Spółka 

Akcyjna w Warszawie. Wyjaśniła, że z załącznika pierwszego i drugiego należało usunąć 

miejscowość Siemoń i tak też zostało zrobione.  
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Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do omawianej uchwały. Nikt z radnych nie 

zgłosił się. Odczytał uchwałę.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXIV/154/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 4. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił informację o pracy między sesjami. Informacja w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję.  

Rafał Żelazek – radny 

Powiedział, że wójt mówił o firmie NEUCA, która przejęła nasze ośrodki zdrowia i 

zasygnalizował problem z godzinami i dniami pobierania krwi. Stwierdził, że nie są one 

dostosowane do potrzeb mieszkańców. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że nie ma więcej pytań i otworzył wolne wnioski.  

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania. 

Wioleta Warzocha – radna 

Poruszyła temat dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół. Powiedziała, że ma przed sobą 

umowę z gminą, w której jest napisanie, że zwraca się rodzicom środki na trasie dom – szkoła 

– dom. Uważa, że przez to, że rodzice zawożą dzieci sami do szkoły to realizują zadanie 

własne gminy. Jeżeli jej dziecko jest w szkole od godz. 7.30 do godz. 15.30 to mąż, który je 

zawozi musi siedzieć w szkole 8 godz., ponieważ gmina płaci tylko za 1 przejazd. Nie mówi 

już o amortyzacji i o tym, że co 2 lata musi zmieniać samochód. Dodatkowo w umowie jest 

zapis o tym, ze samochód musi być przystosowany do przewozu dziecka niepełnosprawnego 

zgodnie z obowiązującymi przepisami. Zapytała jakie to są przepisy.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Odpowiedziała, że koszty dowozu uczniów są zwracane na podstawie umowy z rodzicami 

dziecka, a gminą. Wynika to z ustawy o systemie oświaty. Projekt umowy jest załącznikiem 

do zarządzenie wójta z 2012 r. dotyczącego zwrotu kosztów dowozu ucznia i była ona 

konsultowana z prawnikiem.  

Wioleta Warzocha – radna 

Zapytała, czy jeżeli ona tego nie podpisze, to gmina zapewni dziecku dojazd do szkoły.  

Barbara Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Wyjaśniła, że gmina oferuje zwrot kosztów dowozu ucznia i nie ma innej możliwości. A 

jeżeli chodzi o przepisy dotyczące auta, to niestety musi odpowiedzieć, że projekt umowy 
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został sporządzony przed objęciem przez nią stanowiska inspektora ds. oświaty, ale jej 

zdaniem chodzi o to, aby rodzic zobowiązał się do zapewnienia bezpiecznego dojazdu 

sprawnym autem.  

Wioleta Warzocha – radna 

Powiedziała, że cały czas nie dowiedziała się jakie przepisy mówią o przystosowaniu auta do 

przewozu dziecka niepełnosprawnego.  

Magdalena Chrzanowska – Thiede – radca prawny 

Na wstępie wyjaśniła, że gmina realizuje zadanie własne jakim jest zapewnienie dojazdu do 

szkoły ucznia niepełnosprawnego, ponieważ zwraca koszt dojazd, a to jest jedna z form 

pomocy. Dodatkowo powiedziała, że w kwestii zwrotu kosztów dowozu ucznia jeden z  

Sądów Administracyjnych orzekł, że gmina ma obowiązek zapewnić dowóz i odbiór, jednak 

nie licząc tej trasy dwukrotnie. To co podnosi radna ma sens, jednak nie ma takiego 

obowiązku.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował radnych, że do niego jak i do wójta wpłynęło pismo od wójta gminy Dąbrowa 

Chełmińska, który poprosił, aby do nowego budżetu na 2017 rok zaplanować środki na 

remont odcinka drogi łączący naszą gminę z gminą Dąbrowa. Odczytał ww. pismo i wyjaśnił 

jej lokalizację.  

Jan Surdyka – wójt 

Poinformował, że póki co pracownicy sprawdzają, czy tam jest w ogóle droga, a jeśli jest to 

kto jest jej właścicielem. Dopiero po będzie podjęta decyzja co robić dalej.   

Małgorzata Wiśniewska – radna 

Zaproponowała, aby radna Warzocha w kwestii dowozu dziecka złożyła wniosek do komisji 

oświaty, która dokładnie przeanalizowałaby tę kwestię.  

Wioleta Warzocha – radna 

Zapytała, czy może żądać od gminy dowozu dziecka, a nie zwrotu kosztów za dowóz.  

Rafał Żelazek – radny 

Odczytał wyroki sądów, które mówią o tym, że rodzic dziecka ma prawo żądać dowozu 

ucznia niepełnosprawnego do szkoły.  

Wioleta Warzocha – radna 

Powiedziała, że jej zdaniem podniesienie kwoty za 1 km dowozu ucznia byłoby lepszym 

rozwiązaniem i o to jej właśnie chodzi.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że dobrze wszyscy wiedzą, że gminy w tej chwili nie stać na taki pojazd do dowozu 

dzieci do szkół. Jego zdaniem ustawodawca nie do końca wszystko sprecyzował. Budżet 

gminy jest ograniczony i uważa, że to co zostało zaplanowane w budżecie na dowóz nie jest 

wcale małą kwotą.  Propozycja radnej o podwyżce zostanie rozważona.  

Rafał Żelazek – radny 
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Uważa, że trzeba znaleźć rozwiązanie dla tej kwestii, ponieważ już od dawna jest to problem. 

Nie trzeba wcale kupować odpowiedniego samochodu, bo jak wiadomo są to duże koszty. 

Wystarczy dogadać się w sprawie kwoty zwrotu.  

Wioleta Warzocha – radna 

Powiedziała, że stawka nie była zmieniana już 4 lata.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że trzeba w mniejszym gronie usiąść i dokładnie przeanalizować tę sprawę, aby 

dojść do porozumienia.  

Janusz Błędowski – radny 

Zgłosił, że mieszkańcy Górska na ul. Spółdzielczej nie mają wody. Zapytał jaka jest szansa, 

aby w przyszłym roku pociągnąć wodociąg do tych rodzin. Powiedział, że woda, która mają 

teraz jest bardzo złej jakości i trzeba tym mieszkańcom pomóc.  

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 

Odpowiedział, że wodociąg na tej ulicy jest w planach na 2017 rok i to radni zadecydują, czy 

zostanie on wybudowany. Z tego co pamięta budowa kosztowałaby ok 140 tys. zł.  

Janusz Błędowski – radny 

Opowiedział radnym o spotkaniu z firmą NEUCA, która szuka rozwiązania dla uruchomienia 

rehabilitacji, ale jest to bardzo trudne. Nie mamy pomieszczeń, a te które są nie nadają się do 

przystosowania. Temat jest cały czas otwarty i będzie rozważany.  

Janusz Fifielski – radny 

Zgłosił problem z wyjazdem z Biedronki. Zapytał kto wymyślił, aby taki rów zrobić na takim 

dużym odcinku. Powiedział, że ludzie go omijają i wjeżdżają na sąsiedni pas i może dojść tam 

do kolizji. Uważa, że w tej chwili jest to niebezpieczne skrzyżowanie.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że przyjrzy się tej sprawie i sprawdzi możliwości zniwelowania tego rowu, który 

utrudnia przejazd. Być może uda się założyć kratkę w jezdni i nie będzie problemu z 

wyjazdem.  

Ad. 6. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że nie ma więcej pytań i o godz. 15.40 zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka.  


